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Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas 

Konferencijos sekretoriai: Giedrius Medzevičius, Karina Rinkevičiūtė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 18 seniūnai iš 24. Kvorumas yra 13, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA VVF pirmininkas Viltė Jakštaitė atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininku pasiūlytas Vėjas Strelčiūnas. Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Giedrius Medzevičius ir Karina Rinkevičiūtė.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Ervinas Dambrauskas, Austėja Bernatavičiūtė, 

Kristijonas Šreiberis 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Ervinas Dambrauskas, 

Austėja Bernatavičiūtė, Kristijonas Šreiberis 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 18 seniūnai iš 24. Kvorumas yra 13, 

konferencija gali vykti. 

8. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė pristato VGTU SA VVF veiklos ataskaitą 

už 2023 m. spalio 11 d. – 2024 m. Balandžio 4 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA VVF veiklos ataskaitą už 2024 m. spalio 11 d. – 2024 m. Balandžio 4 d. laikotarpį. 

Agnė Januolytė Ecfus-21: Iš praeitos ataskaitos kalbėjote, kad susisieksite su Almuni ir 

rekomenduosite kaip pasirinkti baigiamojo darbo dėstytoją. Ar buvo kažkas padaryta, 

pavyzdžiui: apklausa?  

Atsakymas: Praeitais metais darėme apklausą 4 kurso studentams, tai  jie atsakinėjo į 

klausimus apie jų bakalauro darbų vadovus, bet šios apklausos rezultatų viešai 

neskelbiame, nes yra įvairių atsakymų apie dėstytojus ir nebūtų gražu viešai skelbti 

blogus atsiliepimus apie dėstytojus. Jai būna tam tikrų klausimų, tai studentai, tarkim 

ketvirtakursiai ar trečiakursiais, kurie jau planuoja rinktis vadovus, susisiekia ir tada 

pakalbame kokios yra rekomendacijos ką rinktis ir kokios yra rekomendacijos 

nesirinkti. 

 

Klausimo papildymas: Man jau reikės rinktis kitais metais dėstytoją, ar asmeniškai 

kreiptis į jus dėl rekomendacijų? 

Atsakymas: Taip, būtų gerai, kad parašytum. 

 

Ervin Borkovski PRif-22/2 : 4.1. tikslas. Minėjote, kad patvirtinote studijų programų 

modulių pakeitimus? Gal galėtumėte apibūdinti, kas pasikeitė?  

Atsakymas: Iš tikrųjų ten keitėsi beveik visos mūsų turimos bakalauro programos. Tai 

tikrai tiek Ekonomikos inžinerijos, tiek finansų inžinerijos, tiek Verslo vadybos, tiek 

Organizacijų valdymas, kuris dabar persivadino į kitokį pavadinimą ir dabar tiksliai jo 

nepamenu. Tie pakeitimai įsigalios tik nuo dabar stojusiems pirmakursiams. Tai ten 

buvo tiesiog sukeisti modulių eiliškumai, tam tikri semestro dalykai išsibraukė, buvo 

pakeisti, paimti kiti dėstytojai. Tai ten tarkim dabar vienintelis ką gerai prisimenu tai 

finansų inžinerija dabar neturi Phyton programavimo, tai nuo dabar įstojusių 
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pirmakursių turės Phyton. Tai tokie minimalus pakeitimai, bet manau, kad dabar tikrai 

žymiai geriau yra sudarytos programos. 

 

Vėjas Strelčiūnas BIf-21: Minėjai apklausą apie seniūnų darbą. Ar yra rezultatai, 

planuojama kažkas su ja daryti, ar jūs turit tik informaciją kažkur surinkę? 

Atsakymas: Buvo padaryta apklausa ir tos apklausos rezultatai buvo pristatyti pirmo 

kurso seniūnams, tai jie buvo supažindinami ką jų grupiokai mano apie jų darbą, kur 

galėtų jie patobulėti ir taip toliau. Tai buvo ir individualus pokalbiais su vicepirmininke 

ir seniūnais ir bendrai jie aptarė. 

 

Austėja Bernatavičiūtė PRifs-23: O kodėl būtent apklausą pristatėte tik pirmo kurso 

seniūnams? 

Atsakymas: tai šia apklausa buvo tik apie pirmo kurso seniūnus, tai nemanau, kad kitų 

kursų seniūnams butu aktualu kaip dirba pirmo kurso seniūnai. 

 

Ervin Borkovski PRif-22/2: Kodėl apklausa skirta tik pirmo kurso studentams? Kodėl 

nebuvo kitų kursų seniūnams? 

Atsakymas: Nes mes kiekvienais metais darom pirmo kurso seniūnų apklausą, 

pavyzdžiui pernai darėm irgi tik apie pirmo kurso seniūnus ir tiesiog vyresnių kursų 

seniūnų grupiokai žino, kad jie gali tiesiog prieiti ir pasakyt, kad jų seniūnas tarkim 

nedirba arba dar kažką, o kai kurie pirmakursiai gal nenori išsakyti kažkokios neigiamos 

informacijos apie seniūnus todėl anoniminė apklausa yra daroma. 

 

Vėjas Strelčiūnas BIf-21: Kaip aplamai vertinat savo ryšį su seniūnais, ar jie įtraukti į 

studijų procesą, ar jie dalyvauja veikloje? 

Atsakymas: Mano nuomone, kad mes suteikiame galimybę jiems ir išsisakyti savo 

nuomone, ir įsitraukti į visą veiklą, tiesiog gal kartais patys seniūnai nebūna labai 

aktyvus. Pasinaudosiu galimybe ir paprašysiu, kad jeigu vicepirmininke organizuoja 

susitikimus, tai būkit geri dalyvaukit juose ir nebijokit išsakyti nuomones, nes jeigu jūs 
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tylėsit, tai ir mes nieko nenuveiksim ir tada skųsimės kokios yra blogos studijų 

programos arba dar kažkas. Tai dalyvaukite susirinkimuose ir išsakykit visą nuomone. 

Tai manau, kad mes duodam jiems galimybę, bet nebūtinai ji būna visada išsakoma, bet 

mes juos įtraukiame.  

 

Ervin Borkovski PRif-22/2: 4.4 tikslas. Minėjote, kad nebuvo nuveikta jokios veiklos. 

Gal galėtumėte apibūdinti kodėl? Ar čia kontrolės komisijos neaktyvumas? 

Atsakymas: Viena iš Kontrolės komisijos narių yra mūsų fakulteto studentė ir seniūnė, 

tai aš negaliu sakyti, kad ji dalyvavo mūsų veikloje kaip iš Kontrolės komisijos. Tai 

tiesiog, kad kartais būna interesų konfliktas, nes mes negalime pasikviesti jos tarkim į 

savo susirinkimą kaip studentės. Ir nekvietėm mes pačios Kontrolės komisijos, bet šiais 

metais negavome iš jų jokio prašymo. Bent jau praeitais metais kiek žinau Kontrolės 

komisija dalyvavo kiekvieno fakulteto studentų atstovybės susirinkimuose ir po to 

vykdė susitikimą su komandą ir pateikė visokius siūlymus ir pastebėjimus. Tai šiais 

metai ir Kontrolės komisija nesiūlė ir mes dar nepakvietėm Kontrolės komisijos. 

 

 

10. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė pristato VGTU SA VVF finansinę ataskaitą 

už 2023 m. spalio 11 d. – 2024 m. Balandžio 4 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA VVF finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 11 d. – 2024 m. Balandžio 4 d. laikotarpį. 

Agnė Januolytė ECfus-21: .InMedica rėmimas. Kas čia per nauja struktūra? 

Atsakymas: Tai čia kiek žinau buvo dalinami ar padėti lankstinukai InMedica, kadangi 

čia netoli atsidarė InMedica tai studentai buvo kviečiami apsilankyti, jei gerai žinau 

buvo kažkokia nuolaida ar kažkas tokio ir už tokį bendradarbiavimą gavom kaip ir 

rėmimą, bet čia gavo visos fakultetinės atstovybės ir kiekviena gavo po 96 eurus. 
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12. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 18 

Už – 17 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

13. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 18 

Už – 17  

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

14. Konferencijos uždarymas 

 

___________________________________________________________________________ 

 

 


